

Supplementary Credit Card

Share your Emirates NBD credit card benefits with your loved ones by giving them a supplementary credit card. Supplementary Credit Cards enjoy all the features of the original credit card.

Terms & Conditions

1. Primary Credit card status should be active.
2. Credit card's Terms and condition apply.
3. Emirates NBD has the right to reject any new credit card request.
4. The Primary card holder shall be liable for all liabilities incurred under the Supplementary card.
5. To apply for supplementary Credit Card, please fill the lead form in the previous page and our representative will get in touch with you within next 48 hours to complete your request.

بطاقة ائتمانية إضافية

شارك مزايا بطاقتك الائتمانية من بنك الإمارات دبي الوطني مع من تحب من خلال منحهم بطاقة ائتمانية إضافية. تتمتع البطاقات الائتمانية الإضافية بجميع مميزات البطاقة الائتمانية الأساسية.

الشروط والأحكام

1. يجب أن تكون حالة البطاقة الرئيسية نشطة.
2. تطبق شروط واحكام البطاقات الائتمانية.
3. يحتفظ بنك الامارات دبي الوطني الحق في رفض أي طلب لتقديم بطاقة ائتمانية.
4. يتحمل حامل البطاقة الرئيسي مسؤولية جميع الالتزامات المترتبة على استخدام البطاقة الاضافية.
5. لطلب بطاقة ائتمانية اضافية، يرجى تعبئة نموذج الطلب في الصفحة السابقة وسيقوم ممثلنا بالاتصال بك خلال 48 ساعة لإكمال طلبك.